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Sednica Veća Katedre za Teorijsku fiziku 

Dnevni red: 

1. Informacije: 
 
1.1. dr I. Mančev: objavljen je novi Zakon o visokom obrazovanju i obaveštenje uz 

njega, prosleđen je svim upravnicima departmana 
 

2. Plan rada Katedre u 2016/17 – usvojen preliminarni plan (jednoglasno); potrebno 
je dodati još jednu tačku o pripremama za akreditaciju, što će biti urađeno na 
narednoj sednici 
 

3. Surganizacija konferencije “9th Mathematical Physics Meeting” – informacija da je 
poziv za suorganizaciju od strane Instituta za fiziku, Beograd upućen direktno 
Dekanu i da je kao predlog zatim usvojen na NN Veću 

 
dr G. Đorđević i dr Lj. Nešić smatraju da to nije bio ispravan sled događaja – trebalo 
je najpre razmotriti poziv na Katedri, zatim Departmanu, te na kraju na NN Veću 
 
Zbog pređašnjih negativnih iskustava pri suorganizaciji sa Institutom za fiziku, 
Beograd, stav Katedre je da nije u mogućnosti da učestvuje u organizaciji ove 
konferencije 
 

4. Izmene Nacrta Statuta – spisak primedbi sa sastanka 11.10.2016. godine dopunjen 
dodatnim primedbama (u prilogu). O izmenama se nije odlučivalo većinom glasova 
već konsenzusom i primedbe, kao što je smanjenje broja prodekana, se ne usvajaju 
i ne prosleđuju kao stav Katedre.  
 

5. Zbog dužine trajanja sednice tačka “Podizanje efikasnosti nastave na studijskim 
programima” je ostavljena za posebnu sednicu 
 

6. Prisustvo saradnika sednicama – ostavljeno za posebnu sednicu, uz tačku 5.  
 

7. Planovi za akreditaciju – ostavljeno za posebnu sednicu, uz tačke 5. i 6.  
 

8. Molbe studenata:  
 

8.1. Nikola Filipović zatražio odobrenje da u školskoj 2016/17. godini polaže predmet 
SIR 1 sa studijskog programa Računarske nauke (DAS) – usvojeno  

 
9. Razno: 

 
9.1. Student Milan Jocić je pred odbranom master rada, pri čemu iz dva izborna 

bloka nije polagao nijedan predmet. Tokom diskusije je preovladalo mišljenje da 
upravnik Departmana može izaći u susret želji studenta da okonča studije, uz 
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stav da se zvanično uputi zahtev da Studentska služba ubuduće proverava liste 
predmeta prilikom upisa godine. Da se ovo pitanje i forma zahteva razmatra na 
Veću departmana i zvanično zatraži uspostava obavezujućeg mehanizma koji 
sprečava ponavljanje ovakve situacije.  


